

1819 (XXI). Twenty petitions concerning the dissolution of three organizations in the Cameroons under British administration (T/PET.4 and 5/20)

The Trusteeship Council,

Having examined petitions Nos. 1, 2, 9 to 13, 16 to 21 and 33 to 39 of the thirty-nine petitions covered by document T/PET.4 and 5/20 concerning the dissolution of three organizations in the Cameroons under British administration in consultation with the United Kingdom as the Administering Authority concerned,³⁵

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*887th meeting,
25 March 1958.*

V. Cameroons under French administration

1820 (XXI). Petitions from Mr. Thomas Nolla (T/PET.5/388) and Mr. Jacques Bouckel (T/PET.5/389)

The Trusteeship Council,

Having examined the petitions from Mr. Thomas Nolla and Mr. Jacques Bouckel concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,³⁶

Draws the attention of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*884th meeting,
14 March 1958.*

1821 (XXI). Petition from Mrs. Lydia Dopo (T/PET.5/400)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mrs. Lydia Dopo concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,³⁷

Takes note of the statement of the special representative of the Administering Authority to the effect that the case has been settled.

*884th meeting,
14 March 1958.*

1822 (XXI). Petition from Mr. Philippe Tsomb (T/PET.5/401)

The Trusteeship Council,

Having examined the petition from Mr. Philippe Tsomb concerning the Cameroons under French administration in consultation with France as the Administering Authority concerned,³⁸

Draws the attention of the petitioner to the observations of the Administering Authority.

*884th meeting,
14 March 1958.*

1819 (XXI). Vingt pétitions relatives à la dissolution de trois organisations au Cameroun sous administration britannique (T/PET.4 et 5/20)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec le Royaume-Uni, Autorité administrante intéressée, les pétitions Nos 1, 2, 9 à 13, 16 à 21 et 33 à 39 des trente-neuf pétitions présentées dans le document T/PET.4 et 5/20, relatives à la dissolution de trois organisations au Cameroun sous administration britannique³⁵,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*887ème séance,
25 mars 1958.*

V. Cameroun sous administration française

1820 (XXI). Pétitions de M. Thomas Nolla (T/PET.5/388) et de M. Jacques Bouckel (T/PET.5/389)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, les pétitions de M. Thomas Nolla et de M. Jacques Bouckel, concernant le Cameroun sous administration française³⁶,

Appelle l'attention des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*884ème séance,
14 mars 1958.*

1821 (XXI). Pétition de Mme Lydia Dopo (T/PET.5/400)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de Mme Lydia Dopo, concernant le Cameroun sous administration française³⁷,

Prend note de la déclaration du représentant spécial de l'Autorité administrante selon laquelle l'affaire a été réglée.

*884ème séance,
14 mars 1958.*

1822 (XXI). Pétition de M. Philippe Tsomb (T/PET.5/401)

Le Conseil de tutelle,

Ayant examiné, en consultation avec la France, Autorité administrante intéressée, la pétition de M. Philippe Tsomb, concernant le Cameroun sous administration française³⁸,

Appelle l'attention du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante.

*884ème séance,
14 mars 1958.*

³⁵ See T/PET.4 and 5/20, T/OBS.4/38, T/OBS.4 and 5/16, T/L.826.

³⁶ See T/PET.5/388, 389, T/OBS.5/64, T/L.817.

³⁷ See T/PET.5/400, T/OBS.5/76, T/L.817.

³⁸ See T/PET.401, T/OBS.5/91, T/L.817.

³⁵ Voir T/PET.4 et 5/20, T/OBS.4/38, T/OBS.4 et 5/16, T/L.826.

³⁶ Voir T/PET.5/388, 389, T/OBS.5/64, T/L.817.

³⁷ Voir T/PET.5/400, T/OBS.5/76, T/L.817.

³⁸ Voir T/PET.5/401, T/OBS.5/91, T/L.817.